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Abstract (en)
The door comprises a door leaf which is driven manually or with a self-contained driving unit (1), through the lateral guides, such that the door leaf is
shifted from a closed position into an open position or vice versa. The door's movement is achieved with the self-contained driving unit. The driving
unit is comprised of tight side (58) and slack side (6), each composed of several different elements. The driving unit is comprised of several tooth-
shaped driving side elements. The slack side of the driving unit is formed of a flat material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Tor, das ein Torblatt beinhaltet, welches in seitlichen Laufschienen (33) geführt wird und durch einen Antrieb oder manuell
aus einer Schließstellung in eine Öffnungsstellung und umgekehrt überführbar ist. Dabei wird die Torbewegung durch mindestens ein in sich
geschlossenes Antriebsmittel (2) erzielt, wobei das Antriebsmittel (2) einen Lasttrum (58) und einen Leertrum (6) aufweist, wobei der Lasttrum (58)
und der Leertrum jeweils aus unterschiedlichen Mitteln bestehen.
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